
Skolebestyrelsens årsberetning for skoleåret 2023-2024. 

 

Anden del af skoleåret 2023-2024 er godt i gang – faktisk står sommerferien allerede, og banker 
ligeså stille på. Foråret, som i år minder mig mere om sommer, er i fuld gang, hvilket også betyder 
tid for udsendelse af årsberetningen fra skolebestyrelsen. 

Når man besøger skolen mærker man liv og glæde – der foregår mange spændende aktiviteter på 
kryds og tværs, både i skoletiden og efter skole i SFO’en. 

 

Vores arbejde i skolebestyrelsen består hvert år af nogle faste tilbagevendende punkter. Disse 
punkter er tilsyn og justering af skolens principper. Vi fører en systematisk gennemgang med 
principperne, så de holdes opdateret.  

Derudover kommenterer og godkender vi skolens budget samt kommer med høringssvar til 
kommunen.   

Ønsker du som forælder, en gennemgang af alt, hvad skolebestyrelsen har arbejdet med, opfordrer 
jeg til, at du finder referaterne på skolens hjemmeside.  

 

Den 11. oktober 2023 præsenterede regeringen sin plan for en styrket folkeskole med udspillet 
”Forberedt på fremtiden II: Frihed og fordybelse – et kvalitetsprogram for folkeskolen”. I udspillet 
lægger regeringen op til en markant frisættelse af folkeskolen med fokus på frihed og fordybelse.  

Derfor startede vi skoleåret ud med, at sætte emnet omkring frisættelse på dagsordenen. Vi 
udarbejderede i samarbejde med ledelsen, hvilke områder skolen i fremtiden ønsker frisættelse 
fra. Vores ønsker blev derefter sendt videre til kommunen, som står for det videre arbejde omkring 
emnet. Vi i bestyrelsen, glæder os til, at følge med i, hvad der sker på dette område, og hvordan vi i 
fremtiden kommer til, at arbejde med emnet. 

 

For et par år siden fik vi skolebestyrelsen udarbejdet en kommunikationsstrategi for skolen. Vi har i 
det forgangene skoleår haft kommunikationsstrategien på dagsordenen for, at få den justeret og 
forenklet, så vi derved sikre, at den stadig bliver brugt aktivt samt konstruktivt af både forældre og 
personale. 

 

Vi har ligeledes et forsat arbejde i bestyrelsen omkring forbedringen af skolens udeareal, så 
områderne bliver tidssvarende og attraktive for eleverne, at benytte. I år har fokusset været på 
beplantningen/området ved indskolingen ud mod naturstien. Ejendomscenteret ved Kommunen, 
som står for vedligeholdelsen af området, anbefaler en reduceringen af beplantningen, og vi er 
derfor i bestyrelsen gået i dialog med dem, så vi kan få lavet et Tarzan/natur legeområde på 
arealet, hvilket der forsat arbejdes videre med. 

 



Vi slutter skole-/bestyrelsesåret af med valg til skolebestyrelsen. I år har vi skulle vælge 3 
forældrerepræsentanter samt suppleanter. De to forældrerepræsentanter, der var på valg, 
genopstillede, og derudover var der to andre forældre, der stillede op. Vi endte med et fredsvalg, 
så vi nu er en fuld skolebestyrelse med 7 forældrerepræsentanter, 1 suppleant, 2 
medarbejderrepræsentanter samt skole- og viceskoleleder.  

 

Afslutningsvis vil jeg gerne takke de øvrige bestyrelsesmedlemmer samt ledelsen for et godt 
samarbejde samt ønske jer alle en rigtig god sommer. 

 

På skolebestyrelsens vegne  

Christina B. Geertsen 


